# 聖 徒 交 通

#### **Announcements**

1、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士,一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.

2、本週讀經聚會將合併於週五在梁弟兄家舉行,交通「眼中的瞳人」,歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)

Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.

3、梁弟兄已於五月一日出發到中國服事至十三日回程,請弟兄姊妹在禱告中記念。

Brother Liang now serves in China till May 13<sup>th</sup>. Please remember his service in your prayer.

4、基督見證使團二〇〇六年夏令會,將於七月一日(週六)晚間至七月四日(週二)中午在 Redland 大學舉行。這次特會的主題是「新約中最大的啓示」,分別由史伯誠弟兄和吳爾尼 Earnest Waldvogel 弟兄擔任特會信息的講員。請弟兄姊妹預備心並分別時間報名參加這次特會,相信主會大大將祝福傾倒下來。

"The Greatest Revelation of the New Testament" is the theme of our Summer Conference from Saturday evening, July 1<sup>st</sup>, to Tuesday afternoon, July 4<sup>th</sup>, at Redland University. Our speakers are Brother Newman Sze and Brother Earnest Waldvogel. We cordially invite you to register early and join us in the conference to receive the great blessings from the Lord.

# 聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會

**Christian Assembly of San Gabriel Valley** 



### 主日敬拜聚會

## **Sunday Worship**

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

### 週二禱告聚會

## **Tuesday Prayer Meeting**

7:30p.m.

敬拜及代禱

Worship and Pray

## 週五讀經聚會

## **Friday Bible Study Meeting**

7:30p.m.

n. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768 Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

> Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288 Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 雜藐視這日的事為小呢·這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地·見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

#### 二〇〇六年五月七日

# 主 日 敬 拜 聚 會

**一、擘餅聚會:** 冷晶,何曉陽

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會:

領詩:冷晶 (#715) 翻譯:梁殷宗宣

見證:冷陳曾玉 信息:陳碧秋

主題:在恩典中建造

羅 8:28 我們曉得萬事都互相效力、叫愛 神的人得益處、 就是按他旨意被召的人。

詩 100:1 〔稱謝詩。〕普天下當向耶和華歡呼!

詩 100:2 你們當樂意事奉耶和華,當來向他歌唱!

詩 100:3 你們當曉得耶和華是 神!我們是他造的,也是 屬他的;我們是他的民,也是他草場的羊。

詩 100:4 當稱謝進入他的門;當讚美進入他的院。當感謝 他,稱頌他的名!

詩 100:5 因爲耶和華本爲善。他的慈愛存到永遠;他的信 實直到萬代。

帖前 5:16-18 要常常喜樂,不住的禱告,凡事謝恩;因 爲這是 神在基督耶穌裏向你們所定的旨意。

#### May 07, 2006

#### SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Jing Len, Xiao Yang He "Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

#### **MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Jing Leng Interpreter: Michelle Liang
Testimony: Jenny Leng Message: Beatrice Chen

Sermon: Build Up In God's Grace

Rom 8:28 And we know that in all things God works for the good of those who love Him, who have been called according to His purpose.

Ps 100:1 Shout for joy to the LORD, all the earth.

Ps 100:2 Worship the LORD with gladness; come before Him with joyful songs.

Ps 100:3 Know that the LORD is God. It is He who made us, and we are His; we are His people, the sheep of His pasture.

Ps 100:4 Enter His gates with thanksgiving and His courts with praise; give thanks to Him and praise His name.

Ps 100:5 For the LORD is good and His love endures forever; His faithfulness continues through all generations.

I Thes 5:16-18 Be joyful always; pray continually; give thanks in all circumstances, for this is God's will for you in Christ Jesus.